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Sdr. Omme menighedsråd 
Menighedsrådsmøde 

Mandag den 7.10. kl. 17.30 i 
Sognehuset 

 
Tilstedeværende: Ulla Kronborg Jørgensen, Maria Camilla Sigsgaard Sørensen, Poul Skaarup 
Bindesbøl, Ingelise Dupont, Peter Sigsgaard Sørensen, Peter Eli Paarsgaard Bolther, Patricia 
Paarsgaard Bolther samt Sandra Kusk Pedersen og Annette Noer Baandrup på TEAMS 
 

 Punkter Ansvarlig Orientering Beslutning 
1.  Godkendelse af 

dagsorden 
UK  Godkendt med 

tilføjelse af Alle helgen. 
2.  Nyt fra formanden UK Kirkegårdsvedtægterne er 

ikke godkendt i 
provstiudvalget, men er 
blevet udsat til næste 
møde.  
 
Vi har haft en god 
sogneaften med Balslev 
med god opbakning.  
 
Kirkegårdsdiget er 
godkendt i provstiudvalget 
og dermed sendt videre til 
Nationalmuset og Kgl. 
Bygningsinspektør og vi må 
derfor ikke foretage os 
noget vedr. diget.  
 
Sandra er blevet genvalgt 
som 
medarbejderrepræsentant.  
 
Der indkaldes til 
konstituerende møde d. 
13. november kl. 18.30. 
 
Der er blevet drøftet 
trepartsaftale udarbejdet 
af provsten. Dog med hele 
menighedsrådet og ikke 
kun 
formand/kontaktperson, 
præst og 
medarbejderrepræsentant.  
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3.  Kassereren: 
Revisionsprotokollat 
Kvartalsraport 
Ny medarbejder på 
regnskabskontoret 

PEB Kvartalsrapporten er ikke 
kommet endnu, så den må 
vente til næste gang.  
 
Der er kommet ny 
medarbejder på 
regnskabskontoret, da 
Sofie har sagt op. For nu 
skal vi samarbejde med 
Merle eller Lars, indtil de 
får en erstatning for Sofie.  
➔ I denne forbindelse 

er PEB blevet 
kontaktet af et 
andet MR over 
utilfredshed over 
situationen, og der 
vil på et tidspunkt 
komme en 
indkaldelse til 
møde om 
situationen, da det 
også er en dyr post 
for hvert MR når der 
er udskiftninger.  

 
Udtalelsen fra den 
uafhængige revisor er 
blevet læst op: Der er intet 
at rapportere. Men der er 
enkelte bemærkninger i 
revisionsprotokollatet.  

Revissionsprotokollatet 
og Det uafhængige 
revisors 
revisionspåtegning er 
godkendt.  

4.  Præsten: 
Organist 
Handicapadgang 
præstegård/sognegård 
Hæk præstegård 
Halloween, Alle 
helgen og jul 
Kimning i forbindelse 
med højtiderne 

PPB Der er udarbejdet et 
forslag til organist 
stillingsopslag. Det er 
gennemgået og godkendt 
med rettelser af MR.  
 
Præstegården er ikke 
handicapvenlig, og det er 
mere eller mindre umuligt 
faktisk bare at ringe på ved 
præsten.  
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Hækken mod Åvej trænger 
til at blive klippet. Det er 
blevet foreslået at fjerne 
hækken fuldstændigt, men 
det ønskes funderet mere, 
hvorfor det udskydes til 
næste møde.  
 
Vi deltager i byens 
Halloween arrangement. 
Aktivitetsudvalget sætter 
sig sammen og 
planlægger. Planlægger 
endvidere musik i jul. Alle 
helgen invitationen er 
gennemgået.  
 
I forhold til kimning følger 
vi lovgivningen, men 
arbejder på en 
dispensationsansøgning til 
at forkortet det til 30 min. 
kimning. Vi husker at 
orientere på SOME dagen 
inden vi kimer.  

5.  Brandslukningsudstyr PS Vi har haft besøg af 
TrekantBrand for at 
gennemgå vores udstyr, 
eftersom vi tidligere valgte 
at overgå til et samarbejde 
med dem frem for Falck. 
TrekantBrand informerer 
os om at vi har lidt der skal 
udskiftes, men kommer 
også med et forslag til 
ændringer, selvom alt vi 
har er godkendt, dog ikke 
det bedste udstyr.  

Det besluttes at vi 
indkøber bedre udstyr 
(2 vandslukkere og 2 
CO2 slukkere) inden 
udløb af aftalen med 
Falck (februar 2025). 
Desuden at vi fjerner 
brandslangen fra 
Sognehuset.  

6.  Opmåling af 
kirkegården - resultat 

SKP Vi har fået udarbejdet en 
kirkegårdsudmåling. 
Resultatet er at der er 
arbejde til 6.395 timer, vi 
har ansat personale til 
3.326 timer, det er en rest 
på 3.050 timer og her 

Det besluttes at det 
kommende 
kirkegårdsudvalg 
gennemgår rapporten 
mere i dybden for at 
sikre de faktuelle tal, 
for at kunne gå videre 
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kirketjeneste ikke 
medtaget. Dvs. i grove træk 
mangler der 2 
fuldtidsansatte på 
kirkegården. Præstegården 
udgør 200 timer.  

til provstiet med 
resultatet.  

7.  Julegaver ansatte SKP Der spørgers efter om der 
skal være julegaver til de 
ansatte. 

Det besluttes at MR 
står for det iflg. 
gaveregulativet.  

8.  Evt.  Der er kommet kritik over 
at man får fingrene i 
klemme ved åbning af 
kirkegårdslågerne, hvis 
man kommer på elscooter. 
Der opfordres til at bruge 
en af de andre låger (vi 
sætter et skilt på den 
anfægtede låge).  
 
Der opfordres til lige at 
tage stilling vedr. 
julefrokosten. Pga. frafald 
overvejes det at invitere de 
to nye medlemmer med 
også.  
 
Det er blevet påtalt at der 
er mangel på lys på Åvej. Vi 
er i tvivl om, om 
lygtepælene på Åvej 
tilhører MR eller 
kommunen.  
 
Kirketårnet er blevet 
kalket, hvilket tydeliggør at 
dørene og vinduerne 
trænger til en kærlig hånd.  
 
Der spørges ind til 
ståltrapperne ved den 
gamle Bank bygning. 
Sagen ligger i øjeblikket 
ved Vejdirektoratet.  
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Alle medlemmer af MR har 
fået mulighed for at få 
gratis adgang til Kristelig 
Dagblad resten af året.  
 
Annette og Patricia har 
været på kursus i 
Børnetjenesten. Det har 
været godt og givtigt.  
 
Patricia var med til 
Landemode. Og har 
refererede nogle af 
højdepunkterne fra dagen.  

9.  Oplæsning og 
godkendelse af referat 

   

10.  Lukket pkt.  PB   
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